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 شماره مسلسل 3776
 چهارشنبه 24 اردیبهشت ۱3۹۹

 ۱۹ رمضان ۱44۱  
 ۱3 می 2۰2۰ 

 شماره 3۰38

نظری جویباری: کاش مدیران اندازه حقوق 25 میلیون تومانی کارایی هم داشته باشند 

وزیر ورزش رفاقتی برای استقلال و پرسپولیس 
مدیر انتخاب می کند

مدیرعامل استقلال برای تامین هزینه ها دوباره سراغ هواداران رفت

قرض 800 میلیونی برای پول شیخ و میلیچ 

نشست خبری مشترک پرسپولیس و کارگزار برند برگزار شد

 غیبت هاشمی به بهانه فاصله اجتماعی
درآمد منفی 15 میلیاردی از قرارداد 6 ماهه!

 انتقادها از تصمیم جدید سعادتمند جواب داد

تعلیق کمیته فنی استقلال

بالاخره تکلیف کارگزار برند پرسـپولیس هم مشـخص شـد تا این 

باشـگاه بعـد از ایـن بتوانـد بـه امور دیگر باشـگاه و تیم رسـیدگی 

کنـد و ایـن امیـد مـی رود کـه بـا بهبـود شـرایط مالی در باشـگاه، 

قدم هـای موثـر بـرای تسویه حسـاب بـا طلبـکاران خارجـی، 

بازیکنان فعلی و همچنین تمدید قرارداد سـتاره فعلی برداشـته 

شـود. هرچند کیفیت قرارداد جدید با آتیه داده پرداز در شـرایط 

فعلی مشـخص نیسـت و با توجه به اینکه یک مرتبه دیگر هم در 

زمـان انصاری فـرد قـرارداد بـا این شـرکت را به عنوان یـک قرارداد 

همـه چیـز تمـام یـاد و ادعا کردنـد که سـرخ ها می توانند مبلغی 

بالـغ بـر 150 میلیـارد تومان سـالانه درآمدزایی داشـته باشـند، 

ایـن بـار هـم بایـد منتظـر مانـد و دیـد در مـرور زمـان چـه اتفاقی 

رخ می دهـد و آیـا واقعـا بندهـای قـرارداد به صـورت واقعـی اجـرا 

می شـود یـا خیر.

 معطلی خبرنگاران

تراکم جمعیت و سالن کوچک!

بـا اینکـه مـکان نشسـت طـی 24 سـاعت قبـل از برگـزاری بارها 

تغییر کرد اما درنهایت این نشست به باشگاه پرسپولیس منتقل 

و قـرار بـر ایـن شـد کـه اعضـای هیات مدیـره و مدیرعامـل آتیـه 

داده پرداز سـاعت 14 روبه روی خبرنگاران نشسـته و پاسـخگوی 

سـوالات آنهـا باشـند، امـا بـاز هـم خبرنـگاران در روزهایـی کـه با 

ویروس کرونا درگیر هسـتند حدود نیم سـاعت پشـت در باشگاه 

معطل شـدند تا شـرایط برای شـروع نشست خبری مهیا شود. با 

اینکـه پیـش از ایـن اعضـای هیات مدیره دلیل برگزاری نشسـت 

بـا متقاضیـان اسپانسـری در محیـط بیـرون باشـگاه را به دلیـل 

کوچک بودن سـالن کنفرانس و رعایت فاصله گذاری اجتماعی 

ذکـر کـرده بودنـد، اما در کمال تعجب نشسـت خبـری با بیش از 

50 خبرنـگار، عـکاس و تصویربـردار را در همان سـالن کنفرانس 

کوچک برگزار کردند. پیش از آغاز این جلسه خبرنگاران نگرانی 

خود را از بابت فضای محدود و تراکم جمعیت به گوش مسئولان 

باشـگاه رسـاندند اما درنهایت تصمیم جدیدی اتخاذ نشد تا این 

نشسـت در طبقه اول باشـگاه برگزار شـود.

 رسول پناه طبقه اول باشگاه را نمی شناسد!

زمانی که اعضای هیات مدیره و نماینده کارگزار برند پرسپولیس 

وارد سـالن کنفرانـس شـدند، در کمـال تعجـب رسـول پناه بـه 

جـای اینکـه بـه سـمت جایـگاه مسـئولان بـرود، بـه سـمتی رفت 

کـه محـل اسـتقرار خبرنـگاران و تصویربـرداران بـود. امـا پـس از 

لحظاتـی همراهانـش بـه او گوشـزد کردنـد کـه او بایـد در محـل 

دیگری بنشـیند و این از نکات جالب حاشـیه مراسـم بود و برای 

خبرنـگاران جالـب بـود کـه سرپرسـت موقـت باشـگاه، حتـی بـا 

طبقه اول باشـگاهی که سـه ماه اسـت سرپرسـتی آن را برعهده 

دارد آشـنا نیست!

 حضور مسئولان با توزیع ماسک 

هرچنـد تـا قبـل از شـروع نشسـت خبـری خبرنـگاران دقایـق 

زیـادی را در انتظـار به سـر بردنـد و بسـیاری از آنهـا ماسـک بـه 

همراه نداشـتند، با حضور مسـئولان در سالن کنفرانس، بالاخره 

ماسـک هـم بـه محـل نشسـت آورده شـد و بین افـرادی که بدون 

ماسـک بودنـد توزیع شـد.

 سرپرست پرسپولیس و تمرین متن سخنرانی 

در هنگامی که امیر جلیلوند، مدیرعامل شرکت کارگزار مشغول 

صحبـت درخصـوص بندهـای جدیـدی بود که به قـرارداد اضافه 

شـده اسـت، مهدی رسـول پناه متنی که قرار بود برای خبرنگاران 

بخوانـد را زیرلـب زمزمـه می کـرد تا بدین واسـطه خـودش را برای 

انتقـال گفته هایـش بـه خبرنـگاران آمـاده کنـد. نکتـه جالـب 

اینجاسـت کـه خبرنـگاران ایـن حرکـت سرپرسـت باشـگاه را بـه 

کودکان دانش آموزی شـباهت دادند که قرار اسـت توسـط معلم 

و به عنـوان نفـر بعـدی مـورد آزمون قـرار بگیرد!

 فاصله گذاری اجتماعی عامل حذف هاشمی!

عدم حضور سیدمهرداد هاشمی که با این قرارداد مخالفت های 

زیـادی داشـت بـرای خبرنـگاران تقریبا قابل پیش بینـی بود، اما 

مهـدی رسـول پناه همچنـان معتقد اسـت که هیـچ اختلافی در 

هیات مدیـره وجـود نداشـته و عدم حضـور هاشـمی هـم دلایـل 

دیگـری داشـته اسـت. امـا خواندن این دلیل هـم خالی از لطف 

نیسـت: »مـا در هیأت مدیـره اختلافـی نداریم. سرپرسـت و یکی 

از اعضـای هیأت مدیـره قـرارداد را امضـا کردنـد و همین طـور 

آقـای جلیلونـد. امـروز اینجـا جـا نبـود کـه 6 صندلـی بگذارنـد و 

بـه مـا گفتنـد دو نفـر باشـند. بـه هاشـمی گفتیـم بیایـد، او هـم 

مخالفتـی نداشـت امـا چـون جـا نبـود و بایـد فاصلـه اجتماعـی 

رعایـت می شـد، نیامـد، وگرنـه الان هـم مشـکلی نیسـت و اگـر 

بگوییم می آید. خواهشـم این اسـت که حاشـیه ایجاد نکنید، ما 

هیـچ اختلافـی بـا هاشـمی در هیأت مدیره نداریـم. من چندین 

بـار جواب ایـن مسـاله را داده ام.« 

 شروع نشست با سوال های »فرهیختگان«

درآمد منفی 15 میلیاردی پرسپولیس!

در همـان بـدو شـروع پرسـش و پاسـخ خبرنـگاران از مسـئولان، 

خبرنـگار »فرهیختـگان« با طرح سـوالی درخصـوص تغییر زمان 

بسـته شـدن قـرارداد قبلـی بـا کارگزار و زمان اعلام شـده توسـط 

سیدمهرداد هاشمی از مهدی رسول پناه توضیح خواست. البته 

رسـول پناه پاسـخ این سـوال را به رغبتی دیگر عضو هیات مدیره 

حاضر در مراسم واگذار کرد. رغبتی در این خصوص گفت: »این 

قـرارداد در 98/8/8 بسـته شـده،  قبـل از آن در هیأت مدیـره بـود 

و یـک هفتـه روی آن وقـت صـرف و در مـورد آن صحبـت شـد. در 

آن زمـان هاشـمی خـارج از کشـور بـود و در آن جلسـات حضـور 

نداشـت و بـه هرحـال منجـر بـه عقـد قـرارداد شـد. بعـدا چـون 

پایـه قـرارداد روی اپلیکیشـن مسـتقر بـود و بایـد آمـاده می شـد 

کـه اپلیکیشـن در تاریـخ 6 بهمن مـاه افتتاحیـه اش انجـام شـد، 

در طـول ایـن فاصلـه چندیـن مذاکـره انجـام شـد. هاشـمی هم 

در جریـان قـرار گرفـت، بنابرایـن منافاتـی نـدارد و هیأت مدیره با 

اکثریـت آرا آن را تصویـب کـرد.«

هـر چنـد پاسـخ واضحی به این سـوال ارائه نشـد و بـاز هم معلوم 

نشـد که این فاصله زمانی چه دلیل منطقی داشـته اما در ادامه 

بـاز هـم خبرنـگار »فرهیختـگان« سـوال دیگری را مطـرح کرد که 

این مبلغ 30 تا 35 میلیاردی که قرار اسـت به حسـاب باشـگاه 

واریـز شـود بابـت کـدام قـرارداد اسـت. آیـا ایـن مبلـغ به قـرارداد 

گذشـته مربـوط اسـت یا بابت قـرارداد جدید پرداخت می شـود. 

بـاز هـم رغبتـی بـه ایـن سـوال پاسـخ داد: »قـرارداد ما سـه سـاله 

اسـت؛ یعنی از امروز تا سـه سـال بعد، برای سـال اول یک کفی 

تعییـن شـده کـه اصـلا هـدف ما این کف نیسـت. خیلی بیشـتر 

از ایـن را مدنظـر داریـم و با شـرکت همکاری می کنیـم تا بالاتر از 

این برویم. بخشـی از این کف مبلغ 30 میلیارد تومان اسـت که 

تـا 31 خردادمـاه قابل پرداخت اسـت. البتـه این را هم در جریان 

باشـید؛ شـروع مسـابقات روی قرارداد ما مؤثر است و اینکه لیگ 

چـه زمانـی آغـاز می شـود و یـا لیـگ فصل بعـد چه زمانی شـروع 

می شـود. اگـر فوتبالـی نباشـد خیلـی کارهـا زیـر سـوال اسـت، 

امـا در همیـن زمـان کـه کرونـا کلیه فعالیت هـا را در سراسـر دنیا 

متوقـف کـرده، مـا و شـرکت آتیـه  داده پـرداز کار بزرگـی را انجـام 

دادیم. زمانی که همه کرکره ها را پایین کشـیده اند، پرسـپولیس 

و آتیه کرکره را بالا کشـیدند. کار مشـترک بزرگی را انجام دادند 

که سودش برای پرسپولیس خیلی چشمگیر خواهد بود که آن را 

نباید با اعداد ریالی بسـنجید و به شـما خواهم گفت پرسپولیس 

در چـه جاهایـی از ایـن قرارداد نفـع خواهد برد.«

امـا تکلیـف 15 میلیـاردی که سـرخ ها به عنوان قـرض از کارگزار 

گرفته بودند و در ازای آن چک تضمین داده بودند چه می شود. 

رغبتـی در ایـن خصـوص گفـت: »بایـد ایـن پـول را برگردانیـم. 

تکلیف مـان را در الحاقیـه مشـخص کردیـم. از 6 ماهه دوم سـال 

ایـن مبلـغ را به تدریـج از سـهم باشـگاه کـم و به شـرکت پرداخت 

می کنیم.«

این یعنی پرسپولیس در قرارداد 6 ماهه ای که تا پیش از الحاقیه 

جدیـد بـا آتیـه داده پرداز داشـت هیـچ درآمدی نداشـته؟ رغبتی 

بـه ایـن سـوال خبرنـگار »فرهیختـگان« این گونه پاسـخ داد: »در 

6 ماهـه اول درآمدهایـی داشـتیم امـا راضی کننـده نبـود کـه در 

مـورد آن صحبـت کردیـم تـا دلایـل آن را پیـدا کنیـم. شـرکت هم 

تـلاش می کـرد، امـا بعـد از اینکـه بـه درک متقابـل رسـیدیم کـه 

چـه کاری را انجـام بدهیـم تا هر دو طرف همسـو شـوند، بنابراین 

6ماهـه اول بـرای مـا تجربـه آموزنـده ای بـود و مـا همـه چیـز را بـا 

پـول نمی سـنجیم. درآمـد آن ظاهـرا مقبـول نبود امـا آن قدر هم 

کـم نبـود. الان کـه فصـل جدیـد را رقـم زدیم خیلی از آن مـوارد را 

پوشـش دادیم.«

صحبت هـای رغبتـی را جلیلونـد این گونه تکمیل کرد: »بخشـی 

از مجموعـه فعالیت هـای کارگـزار در 6 ماهـه نخسـت هزینـه 

بـرای زیرسـاخت اسـت. الان باشـگاه پرسـپولیس مجهـز بـه یک 

زیرسـاخت نرم افزاری و سـخت افزاری است که امکان برای ایجاد 

درآمـد مهیاسـت. شـما بایـد به ایـن فرصت توجه کنیـد. زمانی را 

باشـگاه پرسـپولیس صـرف کـرده و هزینـه قابل توجهی مصروف 

شـده تـا زیرسـاخت های نرم افـزاری و سـخت افزاری بـرای ایجـاد 

درآمـد تهیـه شـود. ایـن هم زمان می خواهـد و هم هزینه، ممکن 

اسـت شـما بگوییـد ایـن منجـر بـه منافـع کوتاه مـدت نشـده که 

طبیعـی اسـت، هر پروژه ای یک افـق جاری، یک افق میان مدت 

و یک افق بلندمدت دارد. اتفاقاتی که در 6 ماهه گذشته افتاده 

آثارش شـاید در 6 ماه آینده مشـخص شـود.«

 چکیده ای از اظهارات مطرح شده در نشست

رسـول پناه: در اولیـن واریـزی پـول بازیکنـان را می دهیـم/ مبلغ 

کـف قـرارداد بـا کارگـزار مالـی 110 میلیـارد اسـت/ رسـن در 

تمرینـات شـرکت می کنـد/ مـا بعـد از ایـن قـرارداد کارگـزاری در 

جهـت اصـلاح سـاختار باشـگاه حرکـت خواهیـم کـرد/ قولـم بـه 

بازیکنـان تـا آخـر اردیبهشـت ماه بـوده و عمـل می کنـم.

رغبتی: قرارداد ما واگذاری نبوده که مناقصه بگذاریم/ امان الله 

از سـایر مذاکرات و شـرایط آگاهی نداشـت، شـئونات حرفه ای را 

رعایـت نکـرد/ اسـتفاده از عنوان ترکمنچای زیبنده نیسـت/ این 

قرارداد یکی از بهترین فرصت های درآمدزایی پرسپولیس است/ 

در نیم فصـل یـک ریال بابت بلیت فروشـی دریافت نکردیم.

جلیلوند: با انعقاد الحاقیه روزهای خوبی پیش روی پرسپولیس 

اسـت/ چـون ایـن اولیـن قـرارداد کارگـزاری اسـت باعـث ایجـاد 

سـوءتفاهم شـده اسـت/ در ایـن قـرارداد مشـارکت حـرف اول را 

می زنـد و چیـزی واگـذار نشـده اسـت/ بـا یـک پلـکان مشـخص 

درآمـد تقسـیم می شـود/ این قـرارداد برای پرسـپولیس در بورس 

مزیـت اسـت/ کارگـزار در اولویت بنـدی هزینه هـا نقشـی نـدارد/ 

این طـور نیسـت اگـر بـازی برگـزار نشـود پولـی بـه پرسـپولیس 

ندهیـم/ مشـارکت هواداران پرسـپولیس منجر بـه افزایش درآمد 

می شـود/ تـا 31 خردادمـاه در چنـد مرحلـه موظـف بـه پرداخت 

پول هسـتیم.

 خواجه وند و تایید خبر »فرهیختگان«

در پایان این نشسـت مهدی خواجه وند با سـوالاتی درخصوص 

فسخ قرارداد با آنتونی استوکس و همچنین شرایط رسن در تیم 

مواجه شـد که در پاسـخ به آنها خبر دیروز »فرهیختگان« درباره 

فسـخ نشـدن قـرارداد ایـن بازیکن را تاییـد و اعلام کـرد: »درحال 

طی کردن پروسـه قانونی هسـتیم. فسـخ یا مورد دیگری رسـما 

اعـلام نشـده امـا مدارکـی کـه بایـد تهیـه می شـد، تهیـه شـده، 

نامه هایـی کـه بایـد بـه وکیلـش ارسـال می شـد، ارسـال شـده و 

ان شـاءالله در مـورد آن تصمیم گیـری خواهد شـد.«

وی دربـاره وضعیـت بشـار رسـن هـم گفت: »او بازیکـن ما و تحت 

قـرارداد ماسـت. تماس هایـی هـم برقرار شـده و در تمرین حاضر 

خواهد شـد.«

گزارش »فرهیختگان« از نشست خبری مشترک پرسپولیس و کارگزار برند

غیبت هاشمی به بهانه فاصله اجتماعی، درآمد منفی 15 میلیاردی از قرارداد 6 ماهه!

کاسبی جدید سلبریتی ها؛ تجارت »مصاحبه بعد از ازدواج«وکیل دیاباته: هنوز پولی دریافت نکرده ایم

 اگر مدعی گرفتن وقت هستند 
سندش را منتشر کنند

ینی گرفتند وج ورزشکار 15میلیون شیر  ز
وج هنری 100میلیون! ز

صیادمنش: با فنرباغچه فسخ نکردم، قصد برگشت به ایران هم ندارم

وپا برسم ویاهایم در ار وپا برسممی خواهم به ر ویاهایم در ار می خواهم به ر

آرش محمدی
  روزنامه نگار


